
Protokoll från styrelsemöte
med Föreningen Grävande Journalister

Föreningen Grävande Journalister
Orgnr 802014-3833

Protokoll nr: 3, 2024
Datum: 29 februari, 2024
Plats: Videomöte.
Deltagande ledamöter: Ulla Sätereie, Åsa Larsson, Tobias Andersson Åkerblom, Nikolai
Atefie, Rolf Lunneborg, Anna Tiberg, Anneli Megner Arn, Jessica Ziegerer.

Frånvarande ledamöter: Johan Lundahl, Lena Pettersson.

1. Mötet öppnas av Ulla Sätereie.

2. Till mötesordförande väljs Ulla Sätereie.

4. Till sekreterare väljs Jessica Ziegerer.

5. Till justerare väljs Åsa Larsson och Anneli Megner Arn.

6. Mötet godkänner dagordningen.

7. Ekonomi. Punkten utgår.

8. Stipendier. Föreningen har utlyst stipendier till studenter, vikarier och frilansare och
ansökningar har inkommit med motiveringar. Styrelsen beslutar om vem som ska tilldelas
stipendierna. Ulla Sätereie ber kansliet tillskriva stipendiaterna samt att kontrollera
medlemskap.

Styrelsen för en diskussion om huruvida ansökningsdatum till stipendierna bör ligga före eller
efter att guldspadenomineringarna tillkännagetts.

Jessica Ziegerer hör med guldspadearrangörerna om det behövs fler volontärer till
grävseminariet.
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9. Verksamhetsplan 2024. Förslag till verksamhetsplan har skickats ut till styrelsen. Den har
kompletterats med idéer som uppkom under internatet i januari. Styrelsen beslutar att
föreslå verksamhetsplanen för årsmötet.

10. Förslag till medlemsavgifter 2025. Styrelsen diskuterar medlemsavgifter för det
kommande året. Medlemsavgifterna höjdes senast 2023, efter ett beslut på årsmötet 2022.
På årsmötet 2023 beslutades om oförändrade avgifter för 2024.

Med anledning av inflationen och stigande kostnader beslutar styrelsen att föreslå:
- att årsmötet beslutar om en mindre höjning av medlemsavgifterna inför 2025 samt

att ta bort kategorin Utland, enligt följande:

2025 2023

Medlem 1 år 570 kr 550 kr

Studerande 1 år 250 kr 240 kr

Medlem 2 år 1000 kr 960 kr

Medlem 3 år 1400 kr 1350 kr

Medlem utland Utgår 600 kr

11. Förslag till arvoden 2024.Mötet diskuterar arvodena, svårigheten att föreslå arvoden till
styrelseledamöter samt om det finns alternativa lösningar för hur arvodesförslagen kan tas
fram. Ett förslag som väcks är att ha en så kallad arvodesnämnd, kanske i form av
valberedningen.

Styrelsen beslutar:
- att föreslå för årsmötet att arvoden till kassör och ordförande ska vara oförändrade

2024.
- att Åsa Larsson skriver ett förslag till årsmötet om att frågan om en extern

arvodesnämnd eller annan lösning för arvodesförslag bör utredas. Hon tar också
kontakt med valberedningen för att diskutera frågan.
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12. Motion om digitala möten.Medlem Linnea Wannefors har inkommit med en motion till
årsmötet om att föreningen borde sända möten, som årsmötet, digitalt. Anneli Megner Arn
har börjat undersöka hur andra föreningar gör. Dock finns svårigheter med att verifiera
medlemmars identitet på nätet. Ulla Sätereie förslår och styrelsen beslutar:

- att som svar på motionen föreslå årsmötet att föreningen utreder huruvida det är
önskvärt och möjligt att att hålla digitala möten.

13. Rullgardinen. Priset är utlyst. Sista anmälningsdag är den 8 mars och styrelsen beslutar

att därefter hålla ett möte och utse vinnaren.

14. Rundabordsamtal. Ärendet bordläggs.

15. Ansvarig utgivarskap. Ulla Sätereie berättar att FGJ har uppdaterat ansvarig utgivarskapet

för Scoop och FGJ hos Mediemyndigheten till en kostnad av 3000 kronor per sajt.

16. Gräv25. Jessica Ziegerer berättar om arbetet med att hitta nästa grävstad och styrelsen

diskuterar nästa steg i processen.

17. Sponsorpolicy. Ärendet bordläggs.

18. Grävwiki och nyhetsbrev. Revisorerna har uppmärksammat styrelsen på att det i

verksamhetsplanen för 2023 ingick lansering av grävwikin och regelbundna utskick av

nyhetsbrev. Ulla Sätereie informerar styrelsen om att det bland annat beror på att

programmering fortfarande pågår och att det ska utredas vidare vad som hänt med

nyhetsbreven.

19. Kansliutskottet. Ulla Sätereie redogör för personalsituationen på kansliet. Hon föreslår

och styrelsen beslutar:

- att Daniel Wiklander fortsätter ha arbetsuppgifter på kansliet. Hans ordinarie tjänst

utökas med tio procent från den 1 april till och med den 30 juni, 2024.
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20. Utbildningsutskottet. Inget att diskutera.

21. Internationella utskottet. Inget att diskutera.

22. Opinionsutskottet. Ulla Sätereie påminner om förfrågan från Bokmässan och vad

föreningen skulle vilja bidra med. Styrelsen informeras även om IB-seminariet och

möjligheten, för den styrelseledamot som vill, att delta.

23. Nästa möte hålls den 13 mars klockan 18 för att bland annat besluta om Rullgardinen.

24. Inga övriga frågor.

25. Ulla Sätereie förklararmötet avslutat.

………………………………………….
Jessica Ziegerer, sekreterare

………………………………………….
Anneli Megner Arn, justerare
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………………………………………….
Åsa Larsson, justerare
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